

Table 3.1 Description of the Eight DiSC Scales

表格 3.1 关于8个 DiSC 量表的说明

D 量表	<p>The D scale measures a direct, forceful disposition using items such as, "I can be blunt" and "I am dominant."</p> <p>D 量表测量直接、强有力的性格倾向，使用的描述类如：“我可以直言不讳”和“我占主导地位”</p>
Di 量表	<p>The Di scale measures a bold, active disposition using items such as, "I tend to be the first one to try new things" and "I am dynamic."</p> <p>Di 量表测量大胆、活跃的性格倾向，使用的描述类如：“我倾向于成为第一个尝试新事物的人”和“我充满活力”</p>
i 量表	<p>The i scale measures a sociable, lively disposition using items such as, "I love meeting new people" and "I tend to liven things up."</p> <p>i 量表测量好社交、生气勃勃的性格倾向，使用的描述类如：“我爱结识新朋友”和“我倾向于活跃气氛”</p>
iS 量表	<p>The iS scale measures a positive, empathetic disposition using items such as, "I am naturally upbeat" and "I tend to see the best in people."</p> <p>iS 量表测量积极、有同理心的性格倾向，使用的描述类如：“我天生乐观向上”和“我倾向于看到他人最好的部分”</p>
S 量表	<p>The S scale measures a calm, accommodating disposition using items such as, "I am gentle" and "I go out of my way to make sure I don't hurt anyone's feelings."</p> <p>S 量表测量平静、随和的性格倾向，使用的描述类如：“我很温和”和“我会竭尽全力确保不伤害任何人的感受”</p>
SC 量表	<p>The SC scale measures a cautious, passive disposition using items such as, "I tend to be soft-spoken" and "I spend more time listening than talking."</p> <p>SC 量表测量谨慎、被动的性格倾向，使用的描述类如：“我倾向于温和地说话”和“我花更多的时间倾听而不是说话”</p>
C 量表	<p>The C scale measures a private, analytical disposition using items such as, "I am analytical" and "I keep to myself."</p> <p>C 量表测量矜持、爱分析的性格倾向，使用的描述类如：“我总是持分析的态度”和“我把事情放在心里，而不分享”</p>
CD 量表	<p>The CD scale measures a skeptical, impatient disposition using items such as, "Being skeptical is one of my strengths" and "I get impatient with incompetent people."</p> <p>CD 量表测量质疑、缺乏耐心的性格倾向，使用的描述类如：“保持质疑是我的强项之一”和“对不称职的人我没有耐心”</p>

** 节选自 Everything DiSC Manual

** 中文内容仅供参考，以英文原文为准